
Mødereferat den 17. September 2024

Mødedeltagere: 

Niels Mulvad, Per Kræmmer, Inge Frey, Vibeke Enoksen, Grethe Damborg og Jytte Soelberg 
Jensen. Afbud fra Ulla Meyer

Dagsorden:

1) Valg af ordstyrer: Vibeke blev valgt

2) Valg af referent: Jytte blev valgt

3) Siden sidst runde: Lys ved rampe/værelser er blevet sat op.  Vi har ikke fået indkøbt 
tørrestativ til værelser, men overvejer i samarbejde med B45 adm. at sætte en 
håndklæderholder op i stedet, da der ikke er plads til stativet. Der følges op på det. Vi 
drøftede ligeledes, om døren til gangen ved værelser, måske kunne udskiftes med en anden 
type dør (stalddørsprincip), således at der kan åbnes mere op, i varme perioder. Inge har 
kontaktet Rene` vedr. kroge til fastlåsning af elkøretøjer under opladning. Han vil komme 
med en løsning. Sangudvalget-Inge, Vibeke og Jytte- fortæller at der er arrangement under 
opsejling. Inge er kontaktperson i forhold til kalender. 

4) Tema 17.09.24: Organisation, Konstituering, Kommisorie og Forretningsorden:

Niels giver et oplæg til den historiske og nuværende betydning af socialt/alment 
boligbyggeri.  Også i forhold til, at vi finder lejernes indflydelse og medbestemmelse vigtig i 
forhold til Boligorganisationer.
Og ligeledes drøftes, at vi som Bestyrelse for afd. 47 ønsker at være handlekraftige og deltage 
tydeligt i forskellige processer. Det var flertallet enige om, at det er denne vej, vi ønsker at gå.

Organisatoriske krav til en afdelingsbestyrelse:

1) Vi diskuterede de punkter som der var opstillet i forhold til dagsorden. Og der må vi som 
bestyrelse arbejde ud fra de fra B45 adm. fastsatte forretningsorden. 
Per var her kommet med indput til mødet:

 At arbejde ud fra, at vi er en social kaffeklub
 At arbejde med baggrund i vores rettigheder og pligter, som anført i vedtægter og 

vejledninger, der er udleveret af B45 adm.
 At nedlægges os selv.

           Her er vi ikke i tvivl om, at vi ikke er en kaffeklub, men at vi heller ikke ønsker at nedlægge os. 

2) Og ønskeligt er også at vi vil fremover vil sætte krav til B 45 adm. i forhold til vores 
rettigheder ifølge vedtægter og vejledninger. Det vil vi arbejde videre på.

Dagsorden vedr. skitse til forretningsorden for bestyrelsen i afd. 47, B45 og vores rolle i 
forhold til afdelingsmøde, samt kommunikation ud og ind af bestyrelse. Se venligst bilag 1)



5). Eventuelt.: Jytte har ønske om et cykelstativ mere i nr 53. Det er ikke trygt at have cykler ud 
til vejen, da de ikke kan stå i fred. Tager selv kontakt med B45. Endvidere en opfordringer til 
beboerne i begge bygninger eventuelt får ryddet op i cykler, der ikke er anvendelig

6). Næste bestyrelsesmøde fastsættes til 29. Oktober kl. 10

 

Jytte Soelberg Jensen
Sekretær Dato for godkendelse
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